
Referat - HF sønderbro bestyrelsesmøde 29. november 2022 

Tilstede: Carsten, Benna, Karina, Steen, Tina. 

 Valg referent 

Steen 

 Formandens runde 

Underskrivning af ansøgning om støtte til frugthaven. 

Erik Jørgensen (have 129) beder om at vi godkender hans projekt og skriver under på foreningens 
vegne. Han mangler restudbetaling fra friluftsrådet. Vi skriver til Erik at vi gerne sikre os at 
bestyrelsen ikke hæfter for noget økonomisk eller for opgaver der ikke er løst i forbindelse med 
projektet.  Vi beder Erik om godkendelse/kontrakt fra friluftsrådet/Københavns partnerskabstræer. 
Steen skriver brev. 

Ansøgning om vandhane ved frugthaven (Erik Jørgensen, have 129) 

Vi afviser give bevilling til etablering af vandhane ved frugthaven. Vi opfordrer Erik til at spørge 
generalforsamlingen.  

Toilet 1 
Bente er ansat til at gøre rent på toiletvogn 1 vinteren over. 

Perlen 
Perlen er lukket minimum indtil udgangen af året. 

Vi leder efter en der betalt vil administrere og gøre Perlen rent fremover. Hvis der er nogen der er 
interesseret i denne tjans må de gerne henvende sig til bestyrelsen.  

Reparation af brandhane. 
Vi har fået en stor regning for reparation af brandhane/stophane. Vi undersøger 
omstændighederne. 

 Toiletvogn 3. 

Arbejdet med at udskifte toiletvognen er i gang. Carsten og Clay er på sagen. 

Vi undersøger pris på en ny tank+spulebrønd. 

 Oprydning i HF. 

Nogle trailere er nu fjernet. 

Vi er i dialog med de haver der har trailere og campingvogn stående der ikke bliver brugt. 

De trailere vi og politiet ikke kender ejer på vil blive fjernet inden sæsonstart. 

Rydning af krat ved vejen der fører ind til haveforeningen. 
Vi har fået afslag fra kommunen. De vil ikke rydde vejen. Det er ifølge vores lejekontrakt vores 
ansvar. Vi lægger det ud til næste arbejdsdag. 

Vi har også fået afslag for hjælp til at fælde eller beskære de store træer i foreningen. Vi har fået 
tilladelse fra udlejer (Københavns kommune) til selv at stå for at fælde træer.  



Det er ifølge kommunen vores ansvar at vedligeholde/beskære træerne. Vi beslutter at de høje 
træer skal beskæres hele vejen rundt i hele foreningen. Vi prøver at indhente tilbud på opgaven. 

 Planlægning GF 2023 

Næste generalforsamling bliver hos Krunch, Øresundsvej 14. - 30. Marts 2023.  
Forslag til generalforsamlingen skal indsendes inden 31. jan. 2022. 

Bestyrelsen beder om at forslag sendes som word eller pdf filer. Bestyrelsen opfordrer til at 
forslagene er er konkrete og formuleret så det er muligt at stemme ja eller nej til dem. 

 Rengøring sæson 2023 

Vi leder efter en der betalt vil gøre rent på toiletterne fremover. Hvis der er nogen der er 
interesseret i denne tjans må de gerne henvende sig til bestyrelsen. 

 

 

 


